
Rada Miasta Wloclawek

Protokol nr 3912021

XXXX Sesja w dniu 28 vrzeinia}}2l

Obrady rczpocz7to 28 wrzeSnia202l o godz. ll:00, azakonczono o godz. l3:14 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial18 czlonk6w.

Obecni:

1. Jae€k+u+ari€

2. Pietr-Czan+eeki

3. Janusz Dgbczyriski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6.Krzysztof Grz4dziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupalo

e.@
10. Piotr Kowal

ll.Krzysztof Kowalski

1 2. Stanislaw Krzemieniewski

13.@ski

14. Krystian N,uczak

15. Jozef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki



18. Elzbieta*utkewska

19. Ewa Szczepariska

20.@
21. Daniel Tobjasz

22. Stani'la,'v Wawrzenlceski

23.Katarzyna Zargbska

24. Janusz Ziolkowski

25. Piotr Zwoliriski

1. Sprawy organizacyjne.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta radny Krystian Luczak otworzyl obrady XXXX sesji Rady
Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Pani4 Monikg
Jablorlsk4, Sekretarza Miasta Pani4 Wieslawg Konopczyriska, Skarbnika Miasta Pani4
Honoratg Baranowsk4 a takhe zebranych na sali dyrektor6w Wydzial6w Urzgdu Miasta,
radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a takhe
wszystkich,ktoruy za pomoc4 sieci Internet obserwuj4 obrady.

Ponadto Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, iz sesja transmitowana jest w
Biuletynie Informacji Publicznei Urzgdu Miasta Wloclawek, atakhe w serwisie You Tube.
Linki do transmisji udostgpniane s4 na stronie internetowei miasta.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan
25 radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest 16
radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 28 wrzesnia br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XXXX sesji Rady Miasta stanowi zal4cznik do
protokoiu.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w Biurze Rady Miastaoraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XXXVIII
sesji Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 7 v,"rzeSnia202l roku, z
kt6rym radni mogli sig zapoznai i wnieSc ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupeinieri.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, iz wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c
dyskusjg w tej kwestii zwrocil sig do radnych z zapytaniem czry wnosz4 zmrany do porz4dku
obrad.



W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan.lanusz Dgbczyriski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska
- radna Pani Ewa Szczepariska

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta zgodnie z proSb4 zgloszonq przez radn4 Pani4 Ewg
Szczepanskiej oglosil 5 minutow4 przerwg w obradach sesyjnych.

Wznowienie obrad po przerwie.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan.Ianusz Dgbczynski
- radna Pani Ewa Szczepanska
- ZastEpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska (Ad Vocem)

Po zakortczeniu dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta uwzglgdniaj4c proSbg Prezydenta
Miasta zglosil wniosek o rozszerzenie porz4dku w punkcie 9 o uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg
w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodz4cych w sklad mieszkaniowego
zasobu Gminy Miasto Wloclawek. Informuj4c ponadto, iz przedmiotouy projekt uchwaly
uzyskal opiniq komisji stalej, zatem zostal spelniony vvymog $ 55 Statutu Miasta.

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porz4dku obrad XXXX sesji Rady Miasta w punkcie 9 - o Uchwalg zmieniaj1c4
uchwalg w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodz4cych w sklad
mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek.

Wyniki glosowania

ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fQ SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:

zA (r 8)

.Tanusz DEbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej GolEbieski, Krzysztof Grz4dziel, Joanna

Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupaio, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, KrystianLuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa
Szczepariska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (7)

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Elzbieta
Rutk owska, Mal gor zata S zy m anska, S tani slaw Wawrzo n ko sk i

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, rZ

porz4dek obrad XXXIX sesji Rady Miasta ulegl zmianie uwzglgdniaj4cej przeglosowany
wniosek.



Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalno5ci miasta w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoici
w okresie migdzysesyjnym, tj.od dnia 3l sierpnia 202k.czyli od ostatniei sesji Rady Miasta
do dnia 28 wrzeSnia202h., kt6ra przedstawia sig nastgpuj4co:

Miesi4c wrzesien upiyn4l nam pod znakiem przedsigwzigc mai4cych na celu poprawg jakodci

Srodowiska naturalnego we Wloclawku, 15 wrzeSnia podpisana zostala umowa z
Wojew6dzkim Funduszem Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu w ramach

,,Ogolnopolskiego Programu Finansowania Usuwania Wyrob6w Zawteralqcych Azbest.
Srodki narealizac.jg Programu w latach 2022-2023 wynosz4 135 tys. zl, gdzie wklad naszego

miasta stanowic bEdzie 8l tys. zl,adotacja z Wojewodzkiego Funduszu - 54 tys. zl. Wedlug
zalolen, wysokoSc tych Srodk6w finansowych, przyczyni sig do usunigcia, w latach 2022 -
2023, ok. 190 ton wyrob6w zawieraj4cych azbest. JednoczeSnie, prowadzony jest nab6r
wniosk6w od wlaScicieli nieruchomoSci o wl4czenie ich do miejskiego programu usuwania
azbestu, gdyz tylko obiekty z tej listy mog4 byi objgte dotaci4. 17 wrzeSnia, wsp6lnie z
przedszkolami, szkolami, pracownikami Urzgdu Miasta.iprzedstawicielami innych jednostek

zorganizowano wloclawsk4 edycjg akcji ,,Sprz4tanie Swiata". Okolo trzydziestu plac6wek
edukacyjnych wl4czylo sig w sprz4tanie i propagowanie wiedzy o tym, jak dbai o nasz4planetg.
Swiat sprz4tali r6wnie2 przedstawiciele naszego ratusza. W wyniku te.i akcji zebrano ponad

tong odpadow.22 wrzeSnia Wloclawek wl4czyl sig w obchody Dnia bez Samochodu. Tego dnia
wlaSciciele i wsp6lwiaSciciele aut mogli bezplatnie podr62owac autobusami komunikac.ii
miejskiej we Wioclawku. Wrzesieri to jesienna zbiorka odpadow wielkogabarytowych z
poszczeg6lnych osiedli miasta. W tym miesi4cu odbyty sig cztery zbiorki: 4, 1l 18 i 25

wrzesnia. Ostatnia zbi6rka w tej edycii odbgdzie sig w najbliZsz4 sobotE,2 pa2dziemika.
Miasto otrzymalo kolejn4 transzg dofinansowania dla zadania pn. ,,Termomodernrzacja
obiekt6w uzytecznoSci publicznej na terenie miasta Wloclawek - etap III" w wysokoSci 1,6

mln zl. Dofinansowanie pochodzi z RPO Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego. Powstanie

nowa mapa halasu. Poprzednie dwie mapy halasu dla naszego miasta s4 datowane nalata:2012
i 2017 . powstawaly wigc w odstgpie pigciu lat.Teraz zostanie sporz4dzona kolejna mapa. Tego

typu opracowanie ma wymiar praktyczny. Nie bez znaczenia iest teZ latwoS6 skorzystania z

mapy halasu, jest ona bowiem czgsci4 miejskiego geoportalu. KaZdy zainteresowany moZe do

takiej mapy siggn4i i dowiedziei sig jakie s4 newralgiczne 2rodla halasu, czry z jakim
natgzeniem d2wiEk6w mamy do czynienia. Zadanie zrealizuje wylonione w trybie przetargu

konsorcjum spolek: Lemitor Ochrona Srodowiska oraz Akustix. Umowa z wykonawcqzostala
zawarta 17 wrzesnia. WartoSi brutto umowy to ok.317 tys. zl, termin realizacji: 224 dni od

dnia podpisania.
Wptyngty dodatkowe Srodki zrezerwy czEici oSwiatowej subwencji og6lnej na sfinansowanie
zajgi wspomagaj4cych dla uczni6w wszystkich wloclawskich szk6l
.Test to kwota 515,5 tys. zl. Otrzymane Srodki s4 odpowiedzi4 na wniosek zloZony do

Ministerstwa Edukacji i Nauki. Celem zajgc jest pomoc uczniom w opanowaniu i utrwaleniu
wiedzy z wybranych obowi4zkowych przedmiot6w z zakresu ksztalcenia og6lnego, po nauce

zdalnej. Realizacja zajqc trwa, zakonczy sig w grudniu.
W terminie do 3 wrzesnia 2021r. rodzice i opiekunowie uczni6w niepelnosprawnych
posiadaj4cych orzeczenie o potrzebie ksztalcenia specjalnego mogli skladai wnioski o

dofi nansow anie z rz4dowego programu :,,Wyprawka szkolna".
WysokoSc pomocy jest zaleZna od szkoty i klasy, do kt6rej \czQszcza uczeh, rodzaju
niepelnosprawnoSci orazrodzaju podrgcznikow, z kt6rych uczeh korzysta i wynosi od 390 do
445 zl. Dofinansowanie w postaci wyprawki szkolnei w roku szkolnym 202112022 otrzyma255



uczni6w z niepelnosprawnoSci4. Wyplata na l4czn4 kwotg 91,5 tys. zl nast4pi do korica
listopada.
Realizowany jest programy polityki zdrowotnej , w zwi4zku z tym Mieszkancy Wioclawka -
seniorzy w wieku 65+ mog4 ju2 korzystac zbezplatnych szczepien przeciwko grypie. Akcja
szczepien realizowana jest we wszystkich przychodniach Miejskiego Zespolu Opieki
Zdrowotnej. Pacjenci otrzymuj4 jedn4 dawkg szczepionki czterowalentnej, zarejestrowanej w
Polsce na sezon epidemiczny 202112022. -Trwajqszczepieniaw ramach ,,Programu profilaktyki
zakalen wirusem HPV, adresowane do dziewcz4t l2-letniach. Rodzice lub opiekunowie, wraz
z nastoletni4 pacjentk4, powinni zglosii sig bezpoSrednio do przychodni realizuj4cej program.
czyli do jednej z przychodni Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnei. Szczepienia bgd4
wykonywane do 10 grudnia lub do wyczerpania limitu._Szczegolowe informacje na temat
obecnie realizowanych programow mo2na uzyskac ze strony 

-1!_\._l,:-1y.,1t:10q1'e111:gh.p]. - dzial
Programy Polityki Zdrowotnej._Od 24 wrzeSnia 2021r. mohna zapisywad sig na trzeciE
(przypominaiqcq) dawkg szczepionki przeciw Covid 19. Zaszczepic sig mog4 osoby po 50 roku
zycia oraz osoby pracuj4ce w slu2bie zdrowia, kt6re drug4 dawkg szczepionki przyigty co
najmniej p6l roku temu. Szczepionkg moZna przyl4c w Punkcie Szczepieri Powszechnych w
Hali Widowiskowo - Sportowej przy al. Chopina 12, od poniedzialku do piEtku w godzinach
od 08:00 do l6:00. _Miejski Osrodek Pomocy Rodzinie we Wloclawku rozpoczqlrealizacjE
projektu door - to - door. .Iego celem jest Swiadczenie bezplatnych uslug transportowych
doroslym mieszkaricom Wloclawka,ktorzy maj4 trudnoSci w samodzielnym przemieszczaniu
sig (s4 to np. osoby poruszaj4ce sig o kulach, niewidome, slabowidz4ce, osoby w wieku
senioralnym $Q+). Zapotrzebowanie na przewoz molna zglaszac w siedzibie MORP przy ul.
Ogniowej 8/10.
Prezydent Miasta zaprosil Mieszkanc6w do wypeiniania ankiety poSwigconej bud2etowi
obywatelskiemu, ankieta bgdzie dostgpna od27 wrzeSnia do l2 pa2dziemika}}Zlr. w serwisie
internetowym: wloclawek.konsultacjejst.pl. Wladzom Miasta zalezy nam na tym, by
mieszkaricy Wloclawka wyrazili swoje zdanie i podzielili sig uwagami, ale takze propozycjami
w kwestii procedury realizowanego przez nas budzetu obywatelskiego.
W ankiecie jest proSba np. o opinig na temat podzialu Srodk6w na projekty w poszczeg6lnych
kategoriach; czrym mieszkancy kierowali sig przy wyborze projektu, na kt6ry oddali sw6j glos;
z lloma projektami poddanymi pod glosowanie wloclawianie zapoznali sig bardziej
szczeg6lowo. To oczywiScie jedynie czgSc z kilkunastu ankietowych pytari, a udzielenie
odpowiedzi zaimuje tylko chwilg.
Prezydent Miasta zachgcil mieszkaric6w do korzystania z nieodplatnych porad prawnych,
r6wnie2 stacionarnie informuj1c, Ze we Wloclawku w 2021 roku dzialal4 cztery punkty
nieodplatnych porad prawnych. Punkty: przy ul. Mechanikow 1 (Bursa Szkolna), ul. Zabie,i l2a
(siedziba Centrum Organizacji Pozaru4dowych) oraz przy ul. Dlugiej 28, wrocily do
dzialalnoSci stacjonamej. Punkt przy ul. Mechanik6w 1 czynny jest od poniedzialku do pi4tku
w godzinach od 15:00 do 19:00, punkt w Centrum przy ul. Zabiej 12a pracuje od poniedzialku
do pi4tku w godzinach od 08:30 do 12:30. Punkt przy ul. Diugiej 28 pracuje od poniedzialku
do pi4tku w godz. 13:00 - l7:00. Je3li chodzi o punkt przy d. Zytniej 58 (punkt czynny od
poniedzialku do pi4tku w godz. 14:00 - 18:00), tutaj praca odbywa sig z wykorzystaniem
telefonu i poczty elektronicznej.
Prezydent poinformowal, ze we wrzeSniu odbyly sig liczne v,rydarzenia sportowe. I I wrzeSnia
w calym kraju aktywnie obchodzono Narodowy Dzieh Sportu. Dzigki zaangahowaniu
kilkunastu klub6w, instytucji, animator6w i samorz4du Wloclawka tegoroczny program byl
wyj4tkowo bogaty. WSr6d wielu wydarzeh Prezydent Miasta wspomnial o zapciach z tenisa
ziemnego, treningach pilatesa, jogi i gimnastyki korekcyjnej, pokazach sprzgtu zeglarskiego i
modeli sterowanych radiem, cry teL treningach aikido. Ponadto w ramach dzialah
rewitalizacyjnych, Piknik Sportowo - Rekreacy.iny dla dzieci zorganizowal Uczniowski Klub



Sportowy Meta dzialaj4cy przy Szkole Podstawowej nr 3._18 wrzeSnia na Stadionie Przylesie
we Wloclawku setki mlodych i nieco starszych biegaczy wziglo udzial w 38. Biegu Kujawiaka,
organizowanym przez LKS Vectra w ramach Srodk6w dotacyjnych z Urzgdl Miasta
Wloclawek. Mimo deszczowej aury biegacze nie zawiedli. Sportow4 rywalizacjq tlumnie
rozpoczgly najmlodsze dziecr, by w kolejnych startach charakter i kondycjE mogly sprawdzii
ich starsze kolezanki i starsi koledzy. Kazdy mlody uczestnik Biegu Kujawiaka otrrymal medal,
a najlepszych nagrodzono dodatkowymi upominkami. W biegu gl6wnym (na l0 km)
wystartowala niemal setka uczestnik6w. We wrzeSniu w Sopocie odbyty sig regaty Pucharu
Polski w kitesurfingu, w olimpijskiej konkurencji formula kite, gdzie startowal zawodnik Klubu
Sportowego AQUA Wloclawek Jan Marciniak. Zajal on trzecie miejsce, zdobywaj4c kolejny
medal i punkty Pucharu Polski. We Wloclawku Klub Sportowy AQUA byl organizatorem
Mistrzostw Polski, regat modeli Zaglowych sterowanych radiem w klasie F5-10. Przez dwa dni
zawodnicy Scigali siE na Zalewie Wloclawskim, rozegrali l2 wyScig6w. ZdobywcE zlotego
medalu i tytulu Mistrza Polski zostal reprezentant KS AQUA Jaroslaw Lipiriski.
Lekkoatleci Vectry zostali najlepsz4 druzyn4 w wojewodrtwie. We wrzeSniu w Bydgoszczy
odbyla sig Liga Miodzik6w. Zespot VECTRY z dorobkiem 4096 punktow zostal DruZynowym
Mistrzem Wojew6dztwa Kujawsko-pomorskiego U16. W Hali Sportowej Zespolu Szk6l
Technicznych odbyiy siE IV Mistrzostwa Wloclawka Amator6w w Badmintonie. Impreza
zostata zorganizowana dziEki wsparciu finansowemu Gminy Miasto Wloclawek i byla czqici4
cyklu turniej6w Grand Prix WojewoddwaKujawsko - Pomorskiego.
Presti2owym wydarzeniem w kulturze byl Turniej Poezii, Spiewanej We wrzeSniu w Centrum
Kultury Browar B. odbyl sig 30. Final Turnieju Poezji Spiewanej. W Koncercie Galowym i
niezwyklym, jubileuszowym koncercie ,,Ptaki powrotne" wyst4pili laureaci poprzednich
Final6w oraznajlepsi wykonawcy tegorocznego konkursu. Final we Wloclawku wygral Dawid
Mik z Tamowa.
Prezydent Miasta zakomunikowal,,2e wrzesien to waZne rocznice w historii Polski. W zwi4zku
ztym-l wrzeSnia 202I r. na placu WolnoSci odbyty sig miejskie obchody upamigtniajEce 82.
rocznicA wybuchu II wojny Swiatowej. Natomiast 17 wrzeinia}}2l r.wrazzprzedstawicielami
samorz4du, organizacji spolecznych, instytucji, szk6l oraz mieszkaricami Wloclawka,
uroczystoSci4 pod Pomnikiem Armii Krajowej w parku tr,okietka upamigtniono osiemdziesi4t4
drug4 rocznicg agresji Zwi4zku Radzieckiego na Polskg. Wczoraj, ti.27 wrzelnia obchodzono
Dzieh Podziemnego Pat'rstwa Polskiego, uchwalony dlauczczeniarocznicy powolania w 1939
roku Siuzby Zwycigstwu Polski._Dlauczczenia pamigci ofiar, u st6p pomnik6w zostaly zlohone
wi4zanki kwiat6w i zaplongly symboliczne znicze.
Przedsigbiorcy wymySlq, a my nagrodzimy nowy ,,Lokalny produkt"
Jeszcze przez niespelna tydzien, do 4 pa2dziernika 2021 r. oczekiwac sig bgdzie na propozycje
fnm z obszaru rewitalizacj i, czyli z wloclawskiego Sr6dmieScia. Trwa bowiem nabor
wniosk6w konkursowych w pierwszei edycii konkursu na ,,Lokalny produkt". Zgloszony do
konkursu produkt lub usluga musz4 byd nowe, d. wymySlone przez przedsigbiorcow z obszaru
rewitalizacji, a jednoczeinie zwiqzane ztradycj4 i kultur4 miasta.
Kto moze sig zglosic do konkursu na ,,Lokalny produkt"? Uczestnikami konkursu mog4 byc
przedsigbiorcy, kt6rzy posiadaj4 tytul prawny do lokalu polo2onego w obszarze rewitalizacji
miasta Wloclawek i prowadz4 tam dzialalnoSc gospodarcz4. Konkurs skierowany jest do
migdzy innymi wiaScicieli lub najemcow punkt6w uslugowych, produkcyjnych i handlowych,
w tym np. lokali gastronomicznych, rzemieslnik6w, rEkodzielnik6w i artyst6w. Na zwycigzcg
konkursu, kt6rego wybior4 internauci w glosowaniu on-line, czeka nagroda finansowa w
wysokoSci 29,5 tys. zl brutto. Nagroda mohe zostac wykorzystana na m. innymi dokonanie
oplat w zwiEzku z prowadzeniem zakup material6w, produkt6w slu24cych do produkcji
wygranego Lokalnego Produktu, przy jednoczesnym zapewnieniu utrzymania tego produktu w
ofercie przez okres co najmniej roku.



W polowie pa2dziernrka 2021 r. maj4 zakohczyc sig prace zwi4zane z modemizacjq r

przebudow4 budynku gi6wnego biblioteki przy ul. Warszawskiej 1 1/13.
Modernizacja dotyczy m.in. instalacji elektrycznej, cieplowniczej i wentylacyjnej. Przebudowa
gmachu z 1972 roku obejmuje takhe magazynowanie zwarte w czgSci piwnicznej,
dwupoziomow4 wypozyczalnig, mediatekg, strefg dziecka, salg kameraln4 na 150 os6b, salg
konferencyjn4 na 60 os6b i czytelnig wrazz dostgpem do Internetu. To jednak nie koniec prac.
We wrzeSniu zostal ogloszony przetarg na rcalizacjE drugiego etapu, czyli wyposazenie
biblioteki. Oddanie do uZytku zmodernizowanego budynku planowane jest pod koniec
pierwszego kwartalu 2022r. tr-4czny koszt inwestycji, tj. dw6ch etap6w wyniesie ok. 6,6 mln
zl.
Prezydent Miasta przekazal takae zaproszenie na najblizsze wydarzenia. W sobotg i niedzielg -

2 i 3 pa2dziernika - wloclawianie mog4 spotkad sig na Swigcie wloclawskiego faj ansu. FA.TANS
FESTIWAL WLOCI-AWEK odbgdzie sig w Centrum Kultury Browar B. Na jedynym w swoim
rodzaju kiermaszu pn. ,,Fajansowe Kramy" bgdzie molna sprzedac/kupic, wymienic lub
zaprezentowai wyroby fajansowe. Prezydent zaprosil do odwiedzama siedziby Browaru B.
przy ul. t-ggskiei. Festiwal bgdzie otwarty w godzinach od 10.00 do 18.00.
W przyszl4 niedzielg, l0 paLdziernika wystartuje 8. ANWIL P6lmaraton Wloclawek.
Organizatorem imprezy jest Lekkoatletyczny Klub Sportowy Vectra przy wsparciu Urzgdu
Miasta Wloclawek i OSrodka Sportu i Rekreacji. Atrakcyjna formula i wciEZ podnoszony
poziom organizacyjny sprawiaj4, 2e wloclawski p6lmaraton jest jedn4 z najbardziej
rozpoznawalnych i najczgSciej wybieranych przez bregacry imprez4 w wojew6dawie
kujawsko-pomorskim. Sponsorem strategicznym wydarzenia jest niezmiennie ANWIL S.A.

Po zakohczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusj g nad przedstawion4 informacj 4.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan .Tanusz Dgbczyriski
- radny Pan J6zef Mazierski
- radny PanKrzysztof Kowalski
- radna Pani Mariola Gawlowska
- radny Pan Piotr Kowal
- radny Pan Stanislaw Krzemieniewski
- Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan KrystianLuczak
- Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska
- ZastEpca Prezydenta Miasta Pani Monika Jablonska

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na202l
rok.

Ad.4
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognory Finansowej
na lata 2021-2035.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta
Wloclawek na2021rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska"



omawiaj4c l4cznie zmiany wprowadzone w obydwu projektach uchwal zar6wno po stronie
vrydatk6w iak i dochod6w w r62nych dzialach budzetu oraz w Wieloletnie.f Prognozie
Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlolone przez poszczeg6lne wydzialy jak rowniez w
wyniku przesunigcia Srodk6w wynikaj4cych z zaistnialych potrzeb. W WPF urealnione zostaly
dochody oraz wydatkt oraz zaktualizowany zostal wykaz przedsigwzigc wieloletnich.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na202l rok
rozpatrzyla oruz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawila PrzewodniczqcaKomisii radna Katarzyna Zargbska.

Tak2e uchwalg zmieniaj4c4 uchwalE w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej
na lata 2021-2035 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisii radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
giosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na202l rok.

Wyniki glosowania

ZA: 12,PP.ZECIW: 1, WSTRZYMU.IE SIS: 5, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 7

W)'niki imienne:

zA (t2)

Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian N,uczak,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZargbska,
Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECIW (1)

.T6zef Mazierski

WSTRZYMUJq SrE (5)

.Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,Krzysztof Kowalski, Stanistraw
Krzemieniewski



NTEOBECNT (7)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Elzbieta
Rutk owska, Malgor zata S zym ariska, S tani slaw Wawrzo nko s k i

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania
uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata2021-2035.

Wvniki glosowania

ZA: 12,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 6, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:

zA (12)

Krzysztof Grz4dziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian N-uczak,
Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska,
.Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (6)

Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanisiaw
Krzemieniewski, .Tozef Mazierski

NIEOBECNI (7)

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, ElZbieta
Rutk o wsk a, Malgor zala S zy m aris ka, S tani slaw Wawrzonk o ski

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o
wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Wloclawek dla obszaru polo2onego w czgSci jednostki strukturalnejZazamcze, pomigdry:
ulic4 Torurisk4, Zwirow4, terenami kolejowymi, ulic4 Promienn4, terenami kolejowymi,
ulic4 Hutnicz4, Budowlanych, Wienieck4 i granic4 miasta.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Jolanta Stariczak-Bromirska
Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury.



Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii staiej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek
dla obszaru polo2onego w czqSciiednostki strukturalnej Zazamcze, pomigdzy: ulic4 Torunsk4,
Zwirow4, terenami koleiowymi, ulic4 Promienn4, terenami kolejowymi, ulic4 Hutnicz4,
Budowlanych, WienieckE i granic4 miasta rozpatrzylaorczpozytywnie zaopiniowala Komisja
BudZetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca
Kom i sj i radna Katar zy na ZarEbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek
dla obszaru polo2onego w czgsci jednostki strukturalnej Zazamcze, pomigdzy: ulic4 Torufisk4,
Zwirow4, terenami kolejowymi, ulic4 Promienn4, terenami kolejowymi, ulic4 Hutnicz4,
Budowlanych, Wienieck4 i granic4 miasta.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 7

W)'niki imienne:

zA (r8\

.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski, Krzysztof Grz4dziel, Joanna
Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krrysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, KrystianN,tczak, JozefMazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa
Szczepariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna ZarEbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNT (7)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Agnieszka.Tura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Elzbieta
Rutko ws ka, Mal gor zata S zymanska, S tani slaw Wawrzonko s ki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o
wynikach glosowania, komunikuj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.6
Uchwala w sprawie okreSlenia Srednich cen jednostek paliwa w MieScie Wloclawek na
rok szkolny 202112022.

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu
Biatopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacj i.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

projekt uchwaly przedstawiala Pani Agnieszka

r ozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Uchwalg w sprawie okre5lenia Srednich cen jednostek paliwa w MieScie Wlociawek na rok
szkolny 202112022 rozpatrzyla orazpozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig w tej
sprawie przedstawila PrzewodniczEca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisii Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinform owal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie okreSlenia Srednich cen jednostek paliwa w Miescie Wloclawek rra rok
szkolny 202112022.

Wyniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 7

W)'niki imienne:

zA (18)

Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysrtof Grzqdziel,.Ioanna
Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian tr uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa
Szczepariska, Daniel Tobiasz, KataruynaZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (7)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Elzbieta
Rutk o wska, Mal gorzata S zy mari s ka, S tani slaw Wawrzo nk o sk i

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o
wynikach glosowania, komunikuj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.7
Uchwala w sprawie ogloszenia zamiaru likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskiej
Biblioteki Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we Wloclawku oraz zamiaru dokonania
zmian w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we
Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Pani
Angelika Wyr4bkiewicz Dyrektor Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej,
kt6ra zglos ila takhe autopoprawkg do zapr ezentowanej uchwaly.

Nastgpnie przedstawiona zostaia opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie ogioszenia zamiaru likwidacji i zmiany lokalizacji filii Miejskiej Biblioteki
Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we Wloclawku oraz zamiaru dokonania zmian w
statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zdzislawa Arentowiczawe Wloclawku rczpatrzyla
oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacii. Opinig w tei sprawie przedstawila
Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan Krystiantr uczak

Wobec wyczerpaniazgloszen do udzialu w dyskusii Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal
pod glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ogloszenia zamiaru likwidacji i zmiany lokalizacji filii Mieiskiej Biblioteki
Publicznej tm. Zdzislawa Arentowicza we Wloclawku oraz zamiaru dokonania zmian w
statucie Mieiskiej Biblioteki Publicznej im. Zdzislawa Arentowicza we Wloclawku wraz ze
zgl o szonE auto po prawk4.

Wvniki slosowania

ZA:17, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ; 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 7

W)rniki imienne:

zA (17)

Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysaof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz,
Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian
Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepariska, Daniel
Tobj as z, Katar zy n a Zar Eb ska, Janus z Zi 6iko wski, p i otr Zwo I iriski
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BRAK GLOSU T1)

Mariola Gawlowska

NIEOBECNI (7)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Elzbieta
Rutkowska " Mal s.or zata S zvmariska. S tani slaw Wawrzonkoski

Po zakoncr.ntul-.edury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai o

wynikach glosowania, komunikuj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
uchwala wraz z autopoprawk4 zostala podjEta przez Radg Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Ad.8
Uchwala w sprawie okre5lenia terminu naboru i miejsca skladania wnioskriw o najem
lokali mieszkalnych w budynkach przy ulicy Celulozowej.

Wprowadzenia do zagadnienia iak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Pani
Katarzyna Laszuk p.o. Dyrektora Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie okreSlenia terminu naboru i miejsca skladania wniosk6w o najem lokali
mieszkalnych w budynkach przy ulicy Celulozowej rozpalrzylaorazpozytywnie zaopiniowala
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. OpiniE w tej sprawie przedstawil
Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan J6zef Mazierski
- p.o. Dyrektora Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym Pani Katarzynalaszuk
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

Wobec wyczerpantazgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal
pod glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie okreSlenia terminu naboru i miejsca skladania wniosk6w o najem lokali
mieszkalnych w budynkach przy ulicy Celulozowej.

Wvniki qlosorvania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ4 SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 7

1a
IJ



W)'niki imienne:

zA (16)

.Ianusz Dgbczyfrski, Mariola Gawlowska,Krzysilof Grz1dziel, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, .l6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, EwaSzczepariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, .Tanusz

Ziolkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU T2)

Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz

NIEOBECNI (7)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Elzbieta
Rutkowska, Mal gor zata S zyman ska, S tani slaw Wawrzo nk o s ki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, komunikuj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych
wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia iak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Pani
Katarzyna Laszuk p.o. Dyrektora Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostaia opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalq zmieniaj4c4 uchwalE w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych
wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej
sprawie przedstawii Przewodnicz4cy Komisii radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinform owal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniai4cei uchwalg w sprawie zasad
wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy

wynajmowania lokali mieszkalnych
Miasto Wtoclawek.
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Wvniki slosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIE: 0, BRAK GI-OSU: 3, NIEOBECNI: 7

Wvniki imienne:

zA (rs)

Janusz Dgbczyiskt, Krzysztof Grz4dziel, .Iaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski. Krystian Luczak, J6zef Mazierski. Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Ewa Szczepafiska, Daniel Tobjasz, Katarzyna ZarEbska,.Tanusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski

BRAK GI.OSU (3)

Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Joanna Hofman-Kupisz

NIEOBE,CNI (7)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Elzbieta
Rutkowska, Malgor zata S zymanska, Stani slaw Wawrzonko sk i

Po zakoficzeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o
wynikach glosowania, komunikujqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
uchwaia zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 10

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXXIX sesji Rady Miasta skierowali:

- radny Pan .Tanusz Dgbczynski,
- radna Pani Mariola Gawlowska,
- radny PanKrzys4of Kowalski,
- radny Pan Stanislaw Krzemieniewski,
- radna Pani Wanda Muszalik,
- radny Pan Arkadiusz Piasecki,
- radna Pani Katarzyna Zargbska

W tym punkcie porz4dku obrad glos zabral radny Pan.Iaroslaw Hupalo.

Ad. 11

Informacie i komunikaty.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan Krystian Luczak zwrocil sig do os6b
zgromadzonych na obradach z przypomnieniem o obowi4zku udziaiu w Narodowym Spisie
Powszechnym LudnoSci i Mieszkan202l. Termin na dokonanie tej czynno5ci uplywa z dniem
30 wrzeSnia br.
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Ad. 12

Zamknigcie obrad

Wobec zreahzowania porz4dku posiedzenia, Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan

Krystian tr-uczak zakohczyl obrady XXXX sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w
dniu 28 wrzeSnia 2021 roku.

Przygotowal(a): .lolanta Skladanowska
Glowny Specjalista ds,

obslugi Rady Miasta

an Luczak

Pzygotowano pzy pomocy programu eses,a.pl
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Page I of 1

Rada Miasta Wloclawek - Rada Miasta Wloclawek
Sesja w dniu 28 wrze5nia 2021

11:09

Bulawa Jacek (nieobecny)
Czarnecki Piotr (nieobecny)
Dqbczynski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (nieobecny)
Gotqbieski Andrzej (obecny)
G rzqd ziel Krzysztof (nieobecny)
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
H upalo Jaroslaw (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (nieobecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (obecny)
Krzemieniewski Stanislaw (obecny)
Lewa ndowski Zbign iew (n ieobecny)
l-uczak Krystian (obecny)
Mazierski Jozef (obecny)
Muszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkadiusz (obecny)
Rutkowska Elzbieta (nieobecny)
Szczepanska Ewa (obecny)
Szymanska Matg orzala (nieobecny)
Tobjasz Daniel (obecny)
Wawrzonkoski Stanistaw (nieobecny)
Zarqbska Kata tzyna (obecny)
Ziolkowski Janusz (obecny)
Zwolinski Piotr (obecny)

11.10

Grzqdziel Krzysztof (o becny)

11:21

Gawtowska Mariola (obecny)
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